
 

 

 Elnökségi ülés 
 ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat 

Jegyzőkönyv 

2024. szeptember 24. (18:01-19:54) 
Helyszín: KAZY 

 
 
Jelenlévők: 
 

1. Lillik Dóra    Elnök 

2. Könczöl Luca   Elnökhelyettes 

3. Andrónyi Réka   Szombathelyi ügyekért felelős alelnök 

4. Layton Sandra   Szervezetfejlesztésért felelős alelnök 

5. Szántó Lili    Gazdasági Bizottság elnöke 

6. Nagy Anna    Diákjóléti Bizottság elnöke  

7. Wawra Máté   Kommunikációs Bizottság elnöke 

8. Csordás Dorottya   Külügyi Bizottság elnöke 

9. Osztényi Dóra   Tanulmányi Bizottság elnöke 

10. Maller Hanga   Rendezvényszervező Bizottság elnöke 

11. Czingráber Péter   Perspektíva főszerkesztő 

12. Kovács Noémi   Vendég 

13. Tóth Huba Benedek  Vendég 

14. Szóráth Blanka   Ellenőrző Bizottság elnöke 

 

 
Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 10 mandátummal határozatképes. 
Lillik Dóra javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Szóráth Blanka. 
A javaslatot az Elnökség 10 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők: 
 

1. Aktualitások és beszámolók 

2. Animátor képzés vezetői 

3. Egyebek 

 
Lillik Dóra kérvényezi a napirendi pontok módosítását, amelyek így a következőképpen 
alakulnának: 
 

1. Animátor képzés vezetői 

2. Aktualitások és beszámolók 

3. Egyebek 

 
Az Elnökség 10 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban 
rögzített napirendi pontok módosítását. 
 
1. Animátor képzés vezetői 

Kovács Noémi ismerteti az idei animátor képzések vezetőinek, tehát a szülőknek az A, 
illetve B listáját. Az Elnökség tagjai megvitatják az elhangzott neveket, majd közös 
megegyezés alapján rábólintanak mind a két listára. 
 
2. Aktualitások és beszámolók 
 

Osztényi Dóra azzal kezdi meg a beszámolók sorát, hogy a mai nap megtartották a 
tudásátadást Zeöld Ákosnak, ezenkívül tegnap egyeztetett a tanulmányi informatikussal a 
tanulmányi ösztöndíjak kapcsán. A jövő hét folyamán tervezik megbeszélni a delegált 
képzések menetét. Lillik Dóra felveti, hogy érdemes lenne a szervezetfejlesztést a delegált 
képzésekre is kiterjeszteni,  és erről Layton Sandrával tudnak majd egyeztetni. Layton Sandra 
javasolja, hogy  delegáltakat is érdemes lenne meghívni egy fórumszerű megbeszélésre.  

Layton Sandra arról számol be, hogy Lillik Dórával egyeztetett a jövőbeli tervek 
kapcsán, és a jövő hét folyamán sor kerül a NAPKAZY lefestésére. 
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Czingráber Péter azt osztja meg, hogy szeptember 19-én publikálták az első írást a 

Perspektíva oldalán, ezt követően szeptember 21-én közzétették a jelentkezésre felhívó 
posztot, és már három új taggal bővült a szerkesztőség.  Mindezek mellett a hét során 
elvégzett adminisztratív feladatokat a szerkesztőséggel kapcsolatban, és a Gólyatáborról szóló 
élménybeszámolót is publikálták. 

Nagy Anna beszámol arról, hogy szeptember 19-én részt vett egy KÖB ülésen, ahol 
sor került a közéleti határozat megszavazására, és szeptember 21-én sikeresen lezajlott egy 
SZÖB ülés. A hétvégén véget ért a rendszeres szociális támogatások korrekciója, és 
elkezdődtek a fellebbezések. 

Könczöl Luca megosztja, hogy ma részt vett egy megbeszélésen a szombathelyi 
képviselettel, továbbá az Összetartás szervezésével foglalatoskodott, emellett elkészült az 
egységes aláírás a Hallgatói Önkormányzat tagjai számára. 

Maller Hanga elmondja, hogy szeptember 12-én sikeresen lezajlott a Karibuli, és Tóth 
Huba Benedekkel sor került az átadás-átvételre, és kezdetét vette a Gólyabál szervezése, 

Wawra Máté azt osztja meg, hogy szeptember 18-án megigényelték az új weblapokat, 
és szeptember 21-én sor került a Perspektíva frissítésére. Szeptember 24-én elkészült  a 
Külügy oldala, ezenkívül meghirdették a jelentkezést a Perspektívába, a sportreferensi 
pozíciót, és beérkeztek pályázatok a Kommunikációs bizottsági tag pozíciók betöltésére. 

Csordás Dorottya beszámol arról, hogy szeptember 18-án részt vett egy EHKB ülésen, 
és elkészült a weblap, emellett szervezés alatt áll a Mentor Kör képzése. Könczöl Luca azt 
kérdezi, hogy hány alkalmasra tervezik a képzést. Csordás Dorottya azt válaszolja, hogy 6 
alkalmasra tervezik, és szeretnének külsős előadókat is meghívni. 

Lillik Dóra arról számol be, hogy szeptember 18-án és 23-án részt vett az Animátori 
kör Szerv megbeszélésén, szeptember 19-én egyeztetett a Dékáni Hivatallal, továbbá a mai 
nap megbeszélést tartott a szombathelyi képviselettel, illetve egyeztetett Layton Sandrával a 
szervezetfejlesztés kapcsán. Elmondja még, hogy a múltkori Elnökségi ülésen felhívták a 
figyelmet arra, hogy a CHARM-EU  kezdeményezést jobban kellene hirdetni. 
 

3. Egyebek 

Maller Hanga elmondja, hogy szeptember 19-én meghirdetésre került a sportreferensi 
pozíció. 

 

 
Nem érkezett több bejelentés, így Lillik Dóra az ülést 19:54 perckor lezárja. 
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Budapest, 2024. szeptember 24.  
 
  
   Lillik Dóra Szóráth Blanka 
        elnök elnök 
ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság 
 ELTE PPK HÖK   
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